
 

Contact: sprachen@uni-flensburg.de  

Learning German with Lingoda 
 

After registration and before starting any course, you will take a Lingoda placement test. Courses can be 
booked flexibly 365 days a year 24/7. If you decide to stop taking classes, please inform the Language Center 
so we can reassign the unused credits to another person. 

Credit system 
The Language Center will provide you with enough credits to proceed one complete GER-level within the 

course of one year. 

How to spend your credits 

• 1 live lesson (60 min)  = 1 credit 

• 1 course = 50 lessons  = 50 credits 

• (1 course   = 8-14 chapters) 

German courses 
• A 1.1 (50) A 1.2 (50) 

• A 2.1 (50) A 2.2 (50) 

• B 1.1 (50)  B 1.2 (50) B 1.3 (50)  

• B 2.1 (50) B 2.2 (50) B 2.3 (50) 

• C 1.1 (50) C 1.2 (50) C 1.3 (50) C 1.4 (50) 

Each course  
• includes a guide about how to learn with Lingoda (method, course structure, quiz, questions) (via 

interactive website) 

• includes an orientation unit in the beginning (live lesson)  

Each lesson 
• contains a focus either on reading, grammar, communication, speaking or writing. The emphasis is on 

speaking and communication. 

Each chapter … 
• … within a lesson contains flashcards for training (and sometimes a quiz) 

Certificate 
• One can download a CEFR certificate of attendence after having completed 90% of a level 

Learning group 
• max. 5 students 

• native-speaking professional German teachers 

• students and teachers change in every class 

Learning materials 
• learning materials of the whole course can be accessed and downloaded in advance 

• flashcards for training and quizzes for each chapter are also always available 

 

Optional service of the EUF Language Center: 
During the lecture free periods employees can contact the German department of the Language Center (Katrin 

Stamm: Katrin.stamm@uni-flensburg.de ) and get support with written assignments, as written assignments 

are not being corrected by the Lingoda teachers who are online available during the live classes. 
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Deutsch lernen mit Lingoda 
 

Nach der Anmeldung und vor Beginn eines Kurses machen Sie einen Lingoda-Einstufungstest. 

Die Kurse sind ganzjährig flexibel 24/7 buchbar. Wenn Sie sich entscheiden sollten, den Kurs nicht mehr zu 

besuchen, informieren Sie bitte das Zentrum für Sprachen, damit wir die nicht genutzten Credits einer anderen 

Person zuweisen können. 

Credit-System 
Das Sprachenzentrum stellt Ihnen genügend Credits zur Verfügung, um im Laufe eines Jahres eine komplette 

GER-Stufe weiterzukommen. 

Wie Sie Ihre Credits einsetzen können 
• 1 Unterrichtsstunde (60 Minuten)  = 1 Credit 

• 1 Kurs = 50 Unterrichtsstunden  = 50 Credits 

• (1 Kurs     = 8-14 Kapitel) 

Deutschkurse 
• A 1.1 (50)   A 1.2 (50) 

• A 2.1 (50)   A 2.2 (50) 

• B 1.1 (50)   B 1.2 (50)  B 1.3 (50)  

• B 2.1 (50)   B 2.2 (50)  B 2.3 (50) 

• C 1.1 (50)   C 1.2 (50)  C 1.3 (50)  C 1.4 (50) 

Jeder Kurs  
• enthält eine Anleitung zum Lernen mit Lingoda (Methode, Kursstruktur, Quiz, Fragen) (über 

interaktive Website) 

• enthält eine Orientierungseinheit zu Beginn (Live-Unterricht)  

Jede Lektion 
• enthält einen Themenschwerpunkt, entweder Lesen, Grammatik, Kommunikation, Sprechen oder 

Schreiben. Der Hauptschwerpunkt liegt auf Sprechen und Kommunikation. 

Jedes Kapitel... 
• ... innerhalb einer Lektion enthält Lernkarten zum Üben (und manchmal ein Quiz) 

Zertifikat 
• Nach Abschluss von 90% eines Levels kann man ein GER Teilnahmezertifikat herunterladen. 

Lerngruppe 
• max. 5 Teilnehmende 

• muttersprachliche professionelle Deutsch-Lehrkräfte 

• in jeder Stunde wechseln Teilnehmende und Lehrende 

Lernmaterialien 
• Lernmaterialien für den gesamten Kurs können im Voraus eingesehen und heruntergeladen werden 

• Lernkarten zum Üben und Quizfragen zu jedem Kapitel sind ebenfalls immer verfügbar 

 

Optionaler Service des EUF-Zentrums für Sprachen: 
Während der vorlesungsfreien Zeit können sich die Mitarbeitenden an die Deutschabteilung des Zentrums für 

Sprachen wenden (Katrin.stamm@uni-flensburg.de) und Unterstützung bei schriftlichen Aufgaben erhalten, da 

diese im Rahmen des Live-Unterrichts von den Lingoda-Lehrkräften nicht korrigiert werden können. 
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